
Fra: Leiv Jordal <leiv.jordal@yahoo.no> 
Sendt: torsdag 29. juni 2017 15.27 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Kopi: Tore Villanger 
Emne: Sv: Posten 
 
Hei igjen 
Har sett over behov for materialer til klopper 
Vi er nok takknemlige for det vi kan få, men behovet, utover de 10 kloppene som nå er bygget, bør vi 
nok bygge ialt 100m til 
Dvs. Impregnert, 200m 2" x 4" og 400m 28 x 120 mm med riller en side 
 
Mvh Leiv  
 

Den Torsdag, 29. juni 2017 14.44 skrev Leiv Jordal <leiv.jordal@yahoo.no>: 
 

Hei 
Og takk for positiv tilbakemelding 
Hele skogen er jo våt dette året, men skal se på de våteste partiene og komme tilbake 
Mvh Leiv 
 

Den Torsdag, 29. juni 2017 10.05 skrev Bente Kopperdal Hervik 
<bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no>: 
 

Hei,  
  
Supert!  
  
Eg har ikkje fått det spørsmålet frå Tore. Fint om de kan senda meg ei liste over kva de 
treng, så skal eg sjå kva eg får til. Det er allereie nokon som har fått lovnad om material til 
andre turstiar, så eg tør ikkje lova noko då eg ikkje heilt har oversikt.  
  
God sommar 
  
Mvh 
Bente 
  

Fra: Leiv Jordal [mailto:leiv.jordal@yahoo.no]  
Sendt: torsdag 29. juni 2017 09.40 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Kopi: Tore Villanger 
Emne: Sv: Posten 
  
Hei 
Har bygget noen klopper over de våteste partiene på Stormyra Rundt, materialer tatt ( båret ! ) fra 
løypen Villanger - Svena. Vet ikke om Tore har spurt dere, men jeg lurer nå på, muligheten for mer 
materialer til klopper dette året 
Mvh Leiv 
  

Den Tirsdag, 2. mai 2017 9.41 skrev Bente Kopperdal Hervik 
<bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no>: 
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Hei,  
  
Det er berre gode tilbakemeldingar på merking og skilting på turstiane, men det er to 
stk (uavhengig av kvarandre) som ikkje klarte å finna posten ved første forsøk og 
måtte gå to rundar. Dei seier den står midt i stien, men litt lågt og er dermed lett å 
oversjå. Går det an å få løfta denne litt, eller gjort den litt meir synleg? 
  
Med venleg helsing 
Bente K. Hervik 
rådgjevar kultur 
Tlf. 56 34 90 12 
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